
Dagsorden til den 5.9.23 kl. 19.00 i kælderen 

 

Afbud: 

Deltagere: 

 

1. godkendelse af seneste referat. Underskrift af ref. fra 

generalforsamling 2023. 

2. Drøftelse af vores deltagelse i ”Det sker” og omdeling af dette. 

3. Orientering om diverse udviklingsprojekter i området. 

4. Orientering fra Ambassadørmøde på Gl. Avernæs. 

5. Trafiksituationen ved Rørup kirke. Der er kommet svar tilbage at 

der ikke kan ændres ved det. Dog holder man øje med at hækken 

ved huset på hjørnet er klippet. Er vi tilfreds med det. 

6. Ang. Industrivej har jeg bedt om et møde med Jimmy Rahbæk, vej 

og trafikafd. for at få afklaret om der skal ændres på at lastvogne 

må holde parkeret der døgnet rundt. Skiltning om dette. Vi har 

rigtig meget dokumentation for at det sker og jeg afventer svar fra 

Jimmy. Desuden ønsker vi jo Industrivej brugt meget mere i forhold 

til tung trafik. 

Hvis et sådant møde ikke kommer i stand bestiller jeg en tid hos 

Formand for Teknik og miljø Jens Jacobsen, til drøftelse af denne 

sag. 

7. Kunne vi evt. afholde et ”tilflytterarrangement” som noget nyt. 

En kop kaffe og et stykke kage kunne være traktementet. Samt et 

par stykker af os eller andre der har boet her i længere tid kunne 

være formidlere af viden og svare på spørgsmål. 

8. Næste mødedato: 

9. evt. 

 

 



 

 

 


